CANADA
PROVINCE DE QUEBEC
PROVINCE OF QUEBEC

MUNICIPALITE DU CANTON DE HARRINGTON
MUNICIPALITY OF THE TOWNSHIP OF HARRINGTON

AVIS PUBLIC vous est par les présentes donné par le soussigné, qu’une session spéciale
du conseil de cette municipalité est convoquée par le directeur général adjoint pour étre
tenue au Centre communautaire Lost River, situé au 2811, route 327 le 19 décembre 2022
a 19 heures et qu’il sera pris en considération le sujet suivant :

Adoption du budget 2023 et du programme triennal d’immobilisations 2023-2024-2025.

PUBLIC NOTICE is hereby given by the undersigned, that a special session of the
council of this Municipality is hereby convened by the assistant director general to be
held at the Lost River Community center, located at 2811, 327 road at 7 p.m. on
December 19%,2022 and that the following subject will be taken into consideration:

Adoption of the budget 2023 and the three-year program of capital expenditures 2023-
2024-2025.

Donné a Harrington ce 9i¢éme jour de décembre 2022,
Given at Harrington this 9" day of December 2022.

N . |

Mathieu Dessureault
Directeur général adjoint
Assistant director general




